

Plats: zoom
Kallade Hans Hertz, Mikael Nyström, Jens Lundsten, Jarl Risberg, Reid Cederlund,
Anna Ohlin, Margareta Vogel

Dagordning

- 1 Mötets öppnande**
Ordförande Hans öppnar mötet och hälsar alla välkomna.
- 2 Tyst minut**
Vi håller en tyst minut för Olle Mathiasson som avlidit och hedrar hans minne. Vi vill minnas Olle som en stöttepelare för många års god gemenskap i Bökevik.
- 3 Val av ordförande, sekreterare och justerare för mötet**
Till mötesordförande väljs Hans, sekreterare Margareta och justerare Jens.
- 4 Dagordningens godkännande**
Mötet godkänner dagordningen.
- 5 Föregående protokoll**
Protokoll från 2024-12-04 godkännes och läggs till handlingarna.
- 6 Ekonomi – Jens**
90 betalande medlemmar. Kassan idag: 132 700 kr. Kommunal ska sälja en stuga, Jens har fått uppgifter till medlemsregistret för Kommunal. Vägbidrag kommer från två håll inom kort.
Vi behöver öka medlemsantalet för maximal anslutning. Jens påminner de som inte betalt.
Kostnader som kommer under våren: webbkostnader och vändplanskostnad samt jourersättning av hela vintern.
- 7 Vägar – status och löpande underhåll – Reid**
Det kom lite snö i början av dec. Dialog med Robin Andersson, som plogade de stora vägarna - där nån bor året runt.
Runt jul – tvättbrädegupp – före jul skrapades vägarna. Reid lagade hålör på Flinholmsvägen. Vägarna i bra skick.
Blomsterguppen har rensat lite vid stemmuren.

Micke och Reid tittat på stenar som behöver tas bort. Stenen vid Blysängen vid Gäfverts planerar man spränga när man gör Aspholmsvägens vändplats. Reid och Gösta provade att lyfta upp lite rötter vid Håanabbsvägen vid Elmfors för att ta bort stenen där. Stenen är nu borttagen men fibern råkade följa med. 2 abonnentkablar slets ut från sitt modem. CSAB var där inom några timmar och började reparera, på några dagar var allt lagat och svetsat till en kostnad av ca 15 000 kr. Göstas försäkring via Länsförsäkringar med

3000 kr självrisk. Om SIF och Fiberföreningen delar självrisken blir det 1500 vardera. Vi får avvakta Göstas besked från Länsförsäkringar. Tur att elkabeln klarade sig! Slutet gott allting gott.
Styrelsen accepterar kostnaden enligt förslaget.

8 Vagar långsiktigt – Anna och Mikael

Mikael har kontaktat Smean som kommer fredag 7/2 och ska se på arbetet med Aspholmsvägens vändplats samt sprängning av sten vid Gäfverts. Var får vi uppgifter om var el/fiber är draget? Ledningskollen kommer ut och mäter upp utan kostnad. Smean ska lämna pris efter genomgång.

Översköljda vägen vid Mikael – plan finns. Avvaktar tidpunkt när grannen Andersson är på plats. Ambition är att det ska utföras före sommaren.

9 Detaljplanen – Hans

Kontakt med planarkitekten Viktoria ang länsstyrelsens svar. Avv besked.

10 Övriga frågor / pågående frågor / påminnelser

- Osviken. Hans har pratat med Mathiasson om detta. Ingen slutsats. Om man gör en ny sandstrand som behöver skötas. Mathiasson kan göra det på sommaren. 11 andra månader får man fundera över.
- Bollplan – till både fotboll och volleyboll. Den är viktig för våra ungdomar och för att de ska ha nåt att göra. Just nu tre förslag som diskuteras. Både Gösta och Mary är positiva till bollplan. Reid pratar även med Håkan och Kristina Arheden. Kommunals stugor och andra är inblandade i bollplanens plats. Det blir något att diskutera med berörda i påsk. Reid pratar med berörda. Styrelsen hoppas kunna lägga fram ett förslag till årsmötet.
- Gösta har fått information från kommunen att de vill flytta transformatorstationen vid ”Rembring” till ”Janssons” på Lilla Sommarväret. Den nya transformatorstationen ska mata ström från två håll – den ena Väbynäs, ev 2026. Vill ta in kabel från Väbynäs via viken mellan Lindman/Göstas bryggor.
- Trivselpeng. Påskdagen – Reid bokar in oss på Eriksberg, så tar vi mötet där också.
- Trygghet i Bökevik. Anna. Människor har rört sig i området och spanat. Har synts på övervakningskameror. Har någon hört om det varit något inbrott? Gruppen med grannsamverkan arbetar vidare – har kommit ut mailinformation. Reid kontaktad av Torsten Berg i Trolleboda – folk som betett sig konstigt i området. Pratade med Axel. Det verkar vara svårt att komma i kontakt med rätt polis.

11 Nästa möte: 20 april vid lunchtid. Plats: Eriksberg.

12

Mötet avslutas

Ordförande avslutar mötet och tackar för visat intresse.

Margareta Vogel
Sekreterare

Hans Hertz
Ordförande

Jens Lundsten
Justerare